
Zápis  z jednání  redakční  rady  Soběslavské  hlásky

14. 11. 2018

Městský úřad Soběslav

Přítomni  redakční  rada (RR): D. Kozel, L. Michalčiková, I. Šimková, M. Pimperová

Přítomní  MÚ: M. Nováková,

Omluveni  (RR):

Program:

1. HodnoceniSoběslavskéhláskyč.1"I/2018

2. ProjednániobsahuSoběsIavskéhIáskyč.12/2018

3. Různé

Add1/

Hláska byla hodnocena kladně. D. Kozel upozornil na některé vybledlé fotografie v Hlásce.
L. Michalčíková vznesla dotaz ohledně prostoru poskytovaného v Hlásce jednotlivým školám.

V měsíčniku je poskytován školám minímální prostor % strany. Pokud některá škola nezašle přispěvky,

nebo zašle příspěvek s malým rozsahem a jiná škola zašle vice příspěvků, vzniklý volný prostor je využit
pro uveřejněm přispěvků jiných škol, které by jinak nebyly uveřejněny.

Add 2/

V prosincovém čísle Hlásky bude vedle adventnich a vánočmch akci poskytnut prostor nově zvoleným

členům zastupitelstva, včetně funkcí, do kterých byli zvoleni na ustavujicim zastupitelstvu 31. I0. 20í8

RR projednala článek M. Kákony s názvem Budoucnost demokracie v Soběslavi. Přispěvek bude do
prosincového čisla Hlásky zařazen s ohledem na kapacitni možnosti měsičniku. Přednost bude dána

aktuálnim přispěvkům a adventním a vánočním akcim. Dle názoru členů redakčni rady by bylo vhodné,

aby se k přispěvku kritizovaná strana vyjádřila.

Add 3/

M. Nováková navázala hovor na možnost rozšiřeni členů redakčni rady o nové členy působici

v odpovidajicich  a s tvorbou novin souvisejicích  oborech (předevšim žurnalistika, grařika, práva) a

rozšiřeni působnosti RR také na FB, webové stránky a na propagačni materiály města Soběslavi

(projednáváni  obsahu a grafického zpracováni, sledování trendů apod.). Návrhy nových členů budou

projednány po e-mailu a 4. 12. na schůzi členů RR.

RR probrala návrhy na rozšíření a obohacení právě probíhajicich kulturních akci a adventmho programu

na příští rok.

Termin přištiho jednání RR: 19.12.  2018

Zapsala: Míchaela Nováková, MěÚ Soběslav, 28. 11. 20"18


